

《单词百科:authenticity是什么意思?authenticity怎么发音?authenticity的解释和用法》

英语单词authenticity是什么意思?authenticity怎么读?authenticity怎么发音?简答网为您整理了authenticity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



authenticity怎么读

authenticity的读音:[, ɔ : θ en ' t i s ə ti]

authenticity的意思

1、n.真实性;可靠性;

authenticity的近义词

1、accuracy n.精确 (性) , 准确 (性) ;

- 2、**genuineness** 真正;
- 3、**legitimacy** n.合法(性), 正统(性);合理;
- 4、**purity** n.[化学]纯度;纯洁, 纯净;清洁, 清白, 清廉;(语言)纯正;
- 5、**realism** n.(文艺的)现实主义;现实主义的态度和行为;唯实论;实在论;

authenticity的双语例句

- 1、I had obtained the authentic details about the birth of the organization.

我已经掌握了有关该组织诞生的可靠的详细资料。

- 2、Television screens insist on the authenticity of everything you are about to see and hear.

电视屏幕坚持让你将要看到和听到的一切都是真实的。

- 3、Why are these issues of cultural authenticity so contentious?

为什么这些有关文化正统性的观点如此有争议?

- 4、The authenticity of items associated with Hitler has long been a bone of contention.

和希特勒有关的一些物品的真伪问题一直受到争论。

- 5、It will insure the aboriginality and authenticity, and cater for the habit of document searcher.

因它既可确保电子文件的原始性和真实性,又可迎合查档者的习惯性。

- 6、These rules are equivalent to the examination to distinguish authenticity.

这些规矩相当于现在的考试,用以分辨真伪。

- 7、Ubiquity might not be toxic to authenticity, but it certainly dilutes it.

普遍性或许不至于毒害原真性,但确实会削弱它。

- 8、The authenticity is a complicated concept, needing to treat the authenticity dialectically.

真实性是复杂的概念, 需要辩证地看待真实性.

9、The entire production evinces authenticity and a real respect for the subject matter.

整部作品表现出真实性以及对主题的真正尊重。

10、Networks often have a higher opinion of the authenticity of space and freedom of expression.

网络民意往往具有更高的自由表达空间和真实性.

11、Authenticity of signatures on your demand and declaration must be confirmed by first rate bank.

在你方的要求及声明书上的签署,其确实性必须由甲级银行予以确定.

12、There are factors, however, that have cast doubt on the statue's authenticity.

然而, 有些因素让人对该雕塑的真伪产生了怀疑。

13、This paper vouches for the authenticity of the painting.

这份文件担保这幅画的可靠姓。

14、Based on its authenticity and aboriginality, archives can be used for the voucher with force.

档案在法律上的凭证作用基于它的原始性和真实性.

15、Stainless steel case are fully engraved with signature Gc logo, and original series number for authenticity.

不锈钢表壳完全刻有签名气相色谱标识和原有的系列号码的真实性.

16、The film's authenticity of detail has impressed critics.

电影在细节上的真实性给影评人士留下了深刻的印象。

17、This paper does textual research about partial paronym order to verify the authenticity of etymological relation.

本文对其中部分同源词进行考证阐释,以验证它们的可靠性.

18、The museum is seeking an expert opinion on the authenticity of the painting.

博物馆在请专家鉴定那幅画的真伪.

以上是简答网为您整理的authenticity怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于authenticity的用法、authenticity的释义、authenticity的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/authenticity>

